
V sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 5 lutego 2015 r. 

 

Zbysław Grajek poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie na pytania:  

-  jakie  są  skutki  finansowe  i  pozafinansowe  funkcjonowania  w mieście  strefy  płatnego parkowania,  

- czy istnieją kryteria klasyfikowania dróg do remontu i modernizacji,  

-  czy  znane  są  założenia  organizacyjno  –  programowe  i źródło  finansowania  Suwalskiego Blues Festiwalu.  

 

Bożena  Kamińska posłanka  na  Sejm  RP.  Odniosła  się  do  zapytania  Zbysława Grajka  dotyczącego  
Blues  Festiwalu  i  poinformowała, że  dotacja  miasta  w  wysokości  500  tys.  zł  jest  niewystarczająca,  
brakuje środków  na  pokrycie  co  najmniej  50%  kosztów.  

Pozyskiwanie  sponsorów  trwa.  Program  wydarzenia  jest  ustalony,  umowy  z  gwiazdami, oprócz  jednej,  są  
podpisane  i  opiewają  na  kwotę  500  tys.  zł.  W  priorytetach  dotacji z  ministerstwa  było  promowanie  
kultury  polskiej  i  z  uwagi  na  to  festiwal  nie  dostał dofinansowania. 

 

 

 

 
 

  


